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Referat af bestyrelsesmøde mandag, den 8/4 2024 kl. 19.00 
 
 

1) Godkendelse af dagsorden 
Der tilføjes punkt efter aftale om Kajakhotellet. 
Kommentar til sidste referat:Hans tilføjes til udvalget om terrasseforbedring. 
Bestyrelsen drøftede kort og besluttede at referat sendes ud til godkendelse senest en uge efter 
møde. Ingen indsigelser=godkendt. Desuden besluttes det, at referatet lægges på hjemmesiden – 
dog med forbehold for fortrolig sagsbehandling. 
 

2) Konstituering af bestyrelse 
David har ikke hørt om ændringer i udvalgene, så vi antager at udvalgene fortsætter uændrede. 
Sofus genvælges som næstformand. 
 

3) Orientering fra FU 
 

a) Orientering fra formanden 
i) Orientering om åben havn 

David nævner at Sejlklubben byder ind med aktiviteter:  
Sejlerskole. Prøveture. 
J70.  
Kajakker. 
Gert: Linedance, loppemarked, badeklub 
Mette havde yderligere en række forslag: Partytelt, fadølsanlæg, band, 
Travaljesejlads. 
Det affødte en snak om hvad der er relevant indhold til Åben Havn. Mette sender 
ideerne videre til gruppen af personer, der deltog i planlægningsmødet.    
Mette og Birgitte er så småt i gang med kabys-planer. 
Mette har kontakt til lokalpressen. Avisen modtager gerne indlæg. 
Der skal følges op på at de relevante udvalg får beskrevet og planlagt indholdet i 
aktiviteterne.  
Hvis detaljeret indhold skal med i det endelige program, skal det være hos Gert nu! 
Udvalgene bliver samlet af David omkring 1.maj for at få gang i 
planlægningsprocesserne.         

 
b) Orientering fra kassereren 

Pt har vi kun et lille udestående og sammenlignet med samme tid sidste år er 
situationen væsentligt bedre. Der er udsigt til godt 40.000 mere i 
kontingentindbetalinger i forhold til sidste år. 
627.000 i likviditet – så vi er også godt kørende der. 
Det affødte en snak om hvordan medlemsunderlaget ser ud til at have 
stabiliseret sig. Desuden ser det ud til at vores strategi for udvikling af klubben 
bl.a. med tilbud målrettet tursejlere, giver bonus. 
David beretter at der er 41 noteret på listen til J70-sejlads. 
 
 

4) Opdatering af aktionspunkter 
Se Aktionspunkter ’ rev april 24’ 
 

5) Sager til behandling 
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a) Mødeplan 2024-2025 (David) . se mødeplan ”rev. april 24” 
b) Kajakhotellet. 

Bestyrelsen arbejder med forslag om årsafgift, som er ens for medlemmer med plads og for 
brugere af klubkajakker. Årsafgiften forhøjes og reguleres fremadrettet med pristal i lighed 
med kontingentet, og depositumordning ophører og deposita udbetales. Der laves konkret 
forslag til generalforsamlingen 2025. 
 
 

6) Kort væsentligt nyt fra udvalgene 
Nina roser torsdagsudvalget for flot arbejde med maling m.m. i mødelokalet.  
Nina har deadline for input til nyhedsmail søndag den 14/4 
Sofus: velbesøgt info møde om J70 
Mette: Der bliver først genoptaget arrangementer til efteråret. 
 

7) Eventuelt 
 
Ref.: Leif 
 
 
 


